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報告事項
一.
歡迎大家一起來敬拜主，會員大會後請各位一同享用午餐與弟兄姐妹交誼。
二.
本教會一年一度的會員大會隨主日崇拜後於11:15召開，將為通過2017年預算及執事選舉進行投票表決。請會員們務必留步參加。若有要事不能出席，可向教會辦公室索取缺席票。今日成人裝備訓練將暫停一次。

三.
今天以琳團契及英文堂弟兄姊妹負責午餐分菜及清潔。

四.
上主日所收到的2017差傳信心認獻數額為$35,900。離預定目標$90,000尚有距離，請弟兄姊妹繼續認獻，為此同心禱告。
五.

牧執會將於今日下午1:30教會106/107室舉行。請現任執事與當選2017年新執事們預留時間參加。
六.
週三晚中英聯合祈禱會於11月16日晚8:00在教會舉行，由Pastor Jay Cordova帶領為英文事工禱告及宣教分享。

七. 
週五晚的青少年及兒童節目於11月18日本週五晚上7:30恢復聚會，但會因感恩節假期11月25日週五晚聚會暫停一次。
八.
教會的TGIF 課業輔導班於11月18日本週五復課。

九. 
教會將於聖誕節主日(12月25日)舉行浸禮及接納新會員。凡已接受耶穌為個人救主，並欲接受浸禮的弟兄姐妹，或若您在其他教會受洗，並在本教會聚會六個月以上，歡迎您申請加入教會，請即與教會辦公室聯絡。
十. 
田士娟姊妹將休假至11月18日。有關兒童事工請與Pastor Jay聯絡。
ANNOUNCEMENTS

1. 
Welcome to all joining us in worship this morning. Lunch will be served immediately following the Annual Membership Meeting.  
2.
Annual Members' Meeting is scheduled this Sunday at 11:15 am as we will consider the approval of 2017 Church Budget and the confirmation of new deacons. It is important for all church members to attend. Absentee ballots are available at the church office. There will be NO Equipping classes today.  

3.  
CrossPointe is in charge of this month’s lunch service and cleanup with help of Elim Group. Please help out during lunch.

4.
Mission Faith Pledge for 2017 totaled $35,900 has been committed as of last Sunday. Mission Faith pledge target for 2017 is $90,000. Please fill out the pledge card if you have not already done so.
5.
Church Board Meeting will be held at 1:30 pm today in room #106/107. All current and newly confirmed deacons are to attend the meeting.
6.
Joint Wednesday Night Prayer Meeting will be held on 11/16 at 8 pm and led by Pastor Jay Cordova focusing on CrossPointe English ministry/Youth mission sharing. 
7.
Attention Parents. Friday night youth and children program will resume this Friday 11/18 at 7:30 pm at church but will not meet on 11/25 due to the Thanksgiving holiday.  

8.
TGIF Power Homework Club will resume this Friday 11/18. 

9.
Baptism and membership transfer will be held on Christmas Sunday. For those who have accepted Christ and wish to be baptized, or those who have been baptized and have attended the church for the past 6 months are eligible to transfer their membership, please contact the church office ASAP. 
10. Susie Chan will be out of the office until 11/18. Please contact Pastor Jay for matters regarding the children ministry.   

11.
Next Sunday CrossPointe English worship service begins at 11:30 am with Pastor Jay Cordova as speaker. 

